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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lehetséges, hogy a magyar munkahelyek kerültek 
veszélybe a győri Audi-gyárban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A miniszterelnök 2020.06.15-én a győri Audi-gyárban tett látogatása során többek között kifejtette,
hogy a Kormány mindent megtesz annak érdekében, hogy az Audi Hungaria gyáraiban az összes
munkás és mérnök megtalálja számítását, a kabinet kész pénzügyi hátteret is biztosítani a gyár teljes
kapacitáson való működéséhez.

A miniszterelnök  által  elmondottakból  arra  lehet  következtetni,  hogy  a  győri  Audi-gyárban  a
magyar munkahelyek vannak veszélyben, ezért kérdezem:

1) Jelenleg pontosan hány munkahely van veszélyben a győri Audi-gyárban? Milyen területeket
érinthet az esetleges létszámleépítés? Mikor kezdődhetnek el a létszámleépítések?

2)  A kormányzat  és  a  cégvetetés  között  a  munkahelyek  megmentését  célzó  tárgyalások  mikor
kezdődtek  el?  Ezeken  a  megbeszéléseken  a  győri  Audi-gyárban  működő  szakszervezetek  részt
vesznek  vagy  sem?  A kormányzat  egészen  pontosan  hogyan  segíti  a  munkavállalói  érdekek
védelmét a tárgyalásokon?

3)  Az esetleges  létszámleépítés  hogyan  érintheti  a  győri  Audi-gyár  autóipari  beszállítóit?  Ezen
beszállítói üzemekben is létszámleépítésekre kell számítaniuk az ott dolgozóknak?

Tisztelettel várom válaszát!


